
Zápis ze setkání výboru uživatelů 

Dne: 16. 3. 2023   10, 30    místo konání: společenská místnost

- ředitel přivítal přítomné uživatele, informoval přítomné o novinkách 
a personálních změnách.  Klienti mohou dávat podněty na úpravu 
Domova, kulturní akce a výlety, stravu ad.

- zdravotní sestra zhodnotila zdravotní stránku, doporučila časté 
procházky, teplé oblečení a dodržování pitného režimu. S každým 
zdravotním problémem je potřeba se obrátit na pracovníky DZR.

- byla zhodnocena kvalita stravy, klienti velmi spokojeni s dílčí 
změnou dodavatele - ZD Ludmírov jak v kvalitě, tak i v množství 
stravy. Aktuálně se řeší další možný dodavatel.

- pí Srdýnková informovala o plánech kulturních a společenských akcí 
na jaře s tím, že se těší na návrat pí Lakomé – i kvůli výletům po 
okolí. Všichni ocenili její péči o krásnou výzdobu Domova.

Diskuse klientů: P. Czapák pochválil kvalitu stravy a cestopisné 
přednášky pana Arnoše. 

Klienti vyjádřili spokojenost s životem v Domově i s chováním 
pracovníků.

- Výbor uživatel se konal na závěr společenského vystoupení dětí ZŠ 
Vilémov. Výzva pro uživatele: s každým problémem nebo stížností je 
možno se obrátit na jakéhokoliv pracovníka DZR, případně využít 
schránku důvěry. 

                                                                                   Zapsal: Spurník


